
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

27.06.2018                                             м. Черкаси                                       № 8 

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я  

 

Всього членів комісій   - 11 

На засіданні присутні   - 8 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Парамонов В.В. 

секретар комісії – Сілко Л.А. 

 

Члени комісії: Бачинська І.І., Баштан О.В., Мельник І.М., Похольчук Р.В., 

Павленко І.Ф., Судакевич В.Г. 
 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бурсак О.В., Уманець В.П., Федорук О.Л. 

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та використання 

майна управління майном виконавчого 

апарату обласної ради 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації 

Сивак  

Тамара Борисівна 

 

- кандидат на посаду завідувача комунального 

підприємства «Городищенська центральна 

районна аптека № 86» 

Фесун 

Ігор Анатолійович 

- директор обласного центру екстреної 

медичної допомоги та медицини катастроф 

Черепенко 

Людмила Петрівна 

 

- кандидат на посаду начальника комунального 

закладу «Черкаський обласний інформаційно-

аналітичний центр медичної статистики» 

Черкаської обласної ради 



У роботі комісії взяв участь перший заступник голови обласної ради 

Тарасенко Валентин Петрович та головний лікар Черкаської обласної 

стоматологічної поліклініки Черкаської обласної ради Коваленко Іван 

Олексійович. 
 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної ради  від 22.12.2017  

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік» 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 
 

2. Про звіт за 2017 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації   

3. Про призначення СИВАК Т.Б. на посаду завідувача комунального 

підприємства «Городищенська центральна районна аптека № 86»  

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
 

4. Про призначення ЧЕРЕПЕНКО Л.П. на посаду начальника 

комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-аналітичний центр 

медичної статистики» Черкаської обласної ради. 

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
 

5. Про надання згоди на передачу з державної власності у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області автомобіля 

швидкої допомоги  

Дудник 

Наталія Дмитрівна 

- начальник відділу обліку та 

використання майна управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 
 

6. Про  хід  виконання рішення обласної ради від  24.04.2015 № 39-5/VI 

«Про обласну програму профілактики та лікування стоматологічних 

захворювань на 2015-2020 роки»  

Найдан 

Олег Володимирович  

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації 
 

7. Різне.  

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н.М., яка ознайомила членів комісії зі змінами, які планується 

внести до обласного бюджету на 2018 рік.  



Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 1). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Мельник І.М. поцікавився, чи передбачена субвенція на придбання 

препаратів інсуліну для хворих на цукровий діабет. 

Кравченко Н.М. пояснила, що закупівля даних препаратів проводиться 

лише за рахунок субвенції з державного бюджету. Ці кошти розподіляються 

пропорційно між місцевими бюджетами. Разом з тим, коштів з державного 

бюджету вистачає на придбання лише близько 50% від необхідної кількості 

препаратів. 

Найдан О.В. повідомив, що дефіцит коштів на придбання інсуліну 

становить близько 10 млн. грн. 

Мельник І.М. запропонував підготувати звернення від депутатів 

Черкаської обласної ради Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України 

щодо виділення коштів з державного бюджету на забезпечення лікування хворих 

на цукровий діабет у Черкаській області (пропозиція одноголосно підтримана 

членами комісії). 

 

„За“ – 8  

 

В обговоренні взяв участь Судакевич В.Г. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати запропоновані зміни до обласного бюджету, проект 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

22.12.2017 № 19-22/VII» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

2. Внести на розгляд сесії обласної ради проект рішення «Про звернення 

депутатів Черкаської обласної ради до  Верховної Ради України, Кабінету 

Міністрів України щодо виділення коштів з державного бюджету 

на забезпечення лікування хворих на цукровий діабет у Черкаській області». 

 

Висновок № 8/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

„За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який ознайомив членів комісії зі звітом за 2017 рік із 

проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2015 – 2017 роки. 

Доповідач повідомив, що Звіт підготовлений на основі інформаційних 

даних та статистичних показників Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації, а також 40 співвиконавців з числа структурних підрозділів 

облдержадміністрації, територіальних підрозділів центральних органів 

виконавчої влади в області, райдержадміністрацій, міськвиконкомів, 



підприємств та установ, громадських організацій, наукових та культурних 

закладів. 

Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 3). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про звіт за 2017 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області 

на період 2015 – 2017 роки» та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 8/2 додається до протоколу (додаток 4). 
 

«За» -8; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення обласної 

ради «Про призначення СИВАК Т.Б. на посаду завідувача комунального 

підприємства «Городищенська центральна районна аптека № 86». 

Доповідач повідомила, що відповідно до Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні», рішення Черкаської обласної ради від 12.10.2016 

№ 9-20/VIІ «Про затвердження Порядку проведення конкурсного відбору 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та розпорядження голови обласної 

ради від 11.04.2018 № 102-р «Про оголошення конкурсу на посаду завідувача 

комунального підприємства «Городищенська центральна районна аптека № 86»  

Черкаською обласною радою проведено конкурсний відбір на зазначену посаду. 

За результатами проведеного конкурсу переможцем визнано Сивак Тамару 

Борисівну. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проект рішення. 
Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 5). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати кандидатуру Сивак Тамари Борисівни на посаду 

завідувача комунального підприємства «Городищенська центральна районна 

аптека № 86», проект рішення «Про призначення СИВАК Т.Б. на посаду 

завідувача комунального підприємства «Городищенська центральна районна 

аптека № 86» та рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 8/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

„За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 



4. СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення обласної 

ради «Про призначення ЧЕРЕПЕНКО Л.П. на посаду начальника комунального 

закладу «Черкаський обласний інформаційно-аналітичний центр медичної 

статистики» Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомила, що відповідно до Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні», рішення Черкаської обласної ради від 12.10.2016 

№ 9-20/VIІ «Про затвердження Порядку проведення конкурсного відбору 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області» та розпорядження голови обласної 

ради від 11.04.2018 № 101-р «Про оголошення конкурсу на посаду начальника 

комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-аналітичний центр 

медичної статистики» Черкаської обласної ради» Черкаською обласною радою 

проведено конкурсний відбір на зазначену посаду. 

За результатами проведеного конкурсу переможцем визнано Черепенко 

Людмилу Петрівну. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проект рішення. 
Текст проекту рішення з пояснювальною запискою додається до протоколу 

(додаток 7). 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати кандидатуру Черепенко Людмили Петрівни на посаду 

начальника комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-

аналітичний центр медичної статистики» Черкаської обласної ради», проект 

рішення «Про призначення ЧЕРЕПЕНКО Л.П. на посаду начальника 

комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-аналітичний центр 

медичної статистики» Черкаської обласної ради» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 8/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

„За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

5.    СЛУХАЛИ: 

Дудник Н.Д., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення обласної 

ради «Про надання згоди на передачу з державної власності у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області автомобіля швидкої 

допомоги». 

Доповідач повідомила, що на прохання Уряду України Уряд Китайської 

Народної Республіки погодився надати 50 автомобілів швидкої допомоги з 

сучасним медичним обладнанням. Автомобілі швидкої медичної допомоги 

розподіляються на всі області України. Для Черкаської області виділяють 1 

автомобіль екстреної допомоги. До обласної ради надійшов лист Міністерства 

охорони здоров'я України щодо надання згоди на передачу автомобіля. 

Управлінням майном виконавчого апарату обласної ради підготовлено 

відповідний проект рішення. 



Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 9). 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення «Про надання згоди на передачу з 

державної власності у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області автомобіля швидкої допомоги» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 8/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

„За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який ознайомив членів комісії з інформацією про хід 

виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 № 39-5/VI «Про обласну 

програму профілактики та лікування стоматологічних захворювань на 2015-2020 

роки». 

Доповідач повідомив, що рішеннями сесій районних рад програми 

профілактики стоматологічних захворювань на 2015 – 2020 роки затверджені в 

усіх районах області. 

Відповідно до обласної програми було заплановано виділити кошти на 

2017 рік в сумі 1 839 864 грн. Фактично ж було виділено 736 389 грн. 

На виділені кошти закуплено: 

У Золотоніському районі – 2 сучасні стоматологічні установки в АЗПСМ 

сіл Коробівка та Піщане; 

У м. Умані – 4 турбінні приставки для шкільних бригад, аквадистилятор, 

наконечники; 

У всіх інших районах, де виділялися кошти, закуплені сучасні 

пломбувальні матеріали для санації дитячого населення. 

За 2017 рік сановано 72 324 дитини та накладено 154 195 пломб. В 

районах, де кошти не виділялись, санація проводилась за рахунок коштів 

благодійних внесків. 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 11). 

 

ВИРІШИЛИ: взяти до відома інформацію про хід виконання рішення обласної 

ради від 24.04.2015 № 39-5/VI «Про обласну програму профілактики та 

лікування стоматологічних захворювань на 2015-2020 роки» та продовжити 

контроль за виконанням рішення. 

 

Висновок № 8/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

„За“ – 8,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

Голова комісії                                                                            В. Парамонов 

 

Секретар комісії                                                                        Л. Сілко 


